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Campanya 
per la 
seguretat 
infantil, a 
Olot 
O L O T (De la n o s t r a 
Redacció).— La prevenció 
dels accidents infantils és el 
tema de la campanya que ha 
organitzat la Joventut Mèdi
ca de la Garrotxa que s'inicia
rà dissabte vinent dia 1 8 a les 
10 del matí a l'Hospital de 
Sant Jaume. L'acte inaugural 
i de presentació anirà a càrrec 
del doctor Vicenç IVIartínez, 
del departament de Sanitat 
de la Generalitat de Catalu
nya. 

Així mateix, en aquest acte 
hi ha previstes les interven
cions del doctor Joan Pica-
nyol, del Servei de Pediatria 
de l'Hospital de Sant Pau, 
que tractarà l'epidemiologia i 
prevenció de l'accident a la 
infància, i-de Rosa Costa i 
Pau, que parlarà sobre l'edu
cació per a la seguretat i la 
prevenció d'accidents d' in
fància. 

Aquesta campanya, que 
compta amb la col·laboració 
de l 'Ajuntament olotí, està 
adreçada als mes t res i 
professionals de l'educació i 
a més de les xerrades abans 
esmentades es completarà 
a m b u n programa radiofònic, 
publicacions en la premsa lo
cal, l'edició de cartells i fulle
tons explicatius i es posaran 
a l'abast de la població una 
sèrie de llibrets que sobre 
aquest tema ha editat la Ge
neralitat de Catalunya 

Platja d'Aro 
PLATJA D'ARO (Del nostre corresponsal, Joan 
Poyano).— Aprovat definitivament, el pla general de 
Platja d'Aro no deixa de portar mals de caps a l'ajunta
ment. Després d'haver-se presentat un recurs contra les 
rectificacions imposades per la comissió d'Urbanisme 
de Girona, anit en el ple s'aprovaren una sèrie de pro
postes encaminades a arreglar aspectes teòricament 

Primer pla del ple 
superats amb la signatura de conveni amb els particu
lars. També s'acordà de subvencionar amb 4 0 0 . 0 0 0 
pessetes la Creu Roja, per tal que pugui fer serveis que 
fins ara cobrava i que no podia fer-ho legalment. Final
ment, Ricard López, d'ICP, expressa la seva preocupa
ció per la imatge municipal, posant com a exemple la ca
valcada de Reis, que qualificà de «ridícula». 

Platja d'Aro adequa el seu pla 
a la normativa actual exigida 

S'acordà, també, subvencionar la Creu Roja 
El pla general semblava lligat i 

consensuat entre tots els sec
tors afectats, però la comissió 
d'Urbanisme trobà massa incon
venients i, ara, l 'Ajuntament de 
Platja d'Aro es veu obligat a ade
quar els seus tractes amb la gent 
segons la normativa final. Amb 
aquesta intenció, s'aprovaren 
ahir una sèrie d'esmenes al con
veni urbanístic amb Aníbal Mir, 
entre elles, unes de la comissió 
d'Urbanisme què demana una 
zona verda. De la mateixa mane
ra, queda suspesa la tramitació 
de tota una sèrie d'estüdis de 
detall i projectes d'urbanització 
que no s'ajusten al pla general, 
uns de tan avançats que, fins i 
to t , ja s'havien exposat al pú
blic. Aquests papers només que
darien desencallats, segons l'al
calde, si els promotors estigues
sin d'acord amb les modifica
cions o si el recurs d'alçada da
vant del conseller de la Generali
tat prosperés. 

Els problemes de les ambulàn
cies de la Creu Roja amb les em
preses privades perquè aquesta 

La Creu Roja de Castell d'Aro rebrà diners de Sant Feliu, Santa Cristina i Plat
ja d'Aro. 

i ns t i t uc ió p res tava serve is 
cobrant-los, sense poder-ho fer, 
han motivat que Sant Feliu de 
Guíxols, Santa Cristina d'Aro i 
Castell d 'Aro hagin arribat a un 
pacte verbal d'establir un fons 
dotat amb un milió de pessetes 
per cobrir les despeses, piatja 
d'Aro aprovà anit que pagaria, 
de moment, les quatre-centes 

mil pessetes que li pertoquen, 
igual que Sant Feliu de Guíxols, 
mentre que Santa Cristina en.pa-

garà dues-centes mil. 
Després de crear sis places de 

policia municipal per a serveis de 
vigilància especials, de dues més 
per substituir dues funcionàries 
que estan embarrassades, (mal
grat que, com deia l'alcalde, do-

• naran a l lum, però no són lampis
tes municipals), es passà als 
precs i preguntes, en què l'inde
pendent Ricard López es queixà 
de la pobra imatge qüe dóna el 
municpi, posant l'exemple d'un 
butlletí municipal, «que surt a fi
nal d'any i només inclou acords 
de ple de març a setembre i la fe
licitació de les Festes», i de la ca-

* valcada de reis, «que, com cada 
any, ha estat ridícula». El seu 
company Boix ho corroborà, en
cara que reconeixia algunes mi
llores, perquè «almenys, aquest 
any erenmés polits». 

Ha costat quaranta-dos milions de pessetes 

El veïnat d'Israel, a Caldes, 
estrena la seva urbanització 

CALDES DE MALAVELLA (De la 
nostra Redacció).— Amb sarda
nes i una sardinada, els veïns del 
veïnat d'Israel de Caldes de Ma
lavella han celebrat la finalització 
de les obres d'urbanització de 
deu carrers del sector. Aquestes 
obres, amb un pressupost global 
de quaranta-dos milions de pes
setes, han permès que 2 . 7 5 0 
metres lineals de vials t inguin el 
corresponent asfaltat, enllume
nat i xarxes d'aigua potable i de 
clavegueram-, amb la comple-
mentació d'una nova plaça entre 
la cruïlla dels carrers Lleida i 
Catalunya, que ha estat disse
nyada per Francesc Carbonell, 
dels Tallers de Millars. 

L'ordenació del veïnat d'Israel 
era un projecte llargament reivin
dicat pels veïns, que finalment 
han vist realitzat. Els carrers Ma
llorca, Barcelona, Tarragona, 
Lleida, Girona, Costa Brava, In
dústria, Pirineus, Vall-llovera i 
avinguda Catalunya han vist 
com se'ls rentava la cara, i po
den lluir els nous asfaltat i enllu
menat, a més de l'adequació de 
les xarxes d'aigües pluvials, del 
clavegueram i de l'aigua potable. 

Les obres tenen un pressupost 
aproximat de quaranta-dos mi
lions de pessetes, que els veïns-
han satisfet per contribucions 
especials en un noranta per cent 
i la resta ha estat aportada per 
l 'Ajuntament. Cal destacar que 
no hi ha hagut cap tipus de sub
venció institucional i que encara 
h) ha dos veïns que no han pa-
gat, però que en aquest cas no 
8s repetirà el precedent de dei-

Aspecte parcial de<com ha quedat la urbanització del veïnat d'Israel, de Cal
des de Malavella. (Foto: Ventura) 

xar sense asfaltar els trams dels 
veïns morosos. 

El veïnat d'Israel està situat 
entre la carretera de Llagostera i 
la carretera Taronja, en una zona 
que en bona part s'ha construït 
en en els darrers anys. La urba
nització es feia molt necessària i 
era un dels objectius que d'ençà 
de la primera legislatura tenia 
com a prioritats l 'Ajuntament 

- encapçalat per Lluís Comalada. 
De tota manera el veïnat d'Is

rael encara compta amb molt de 
terreny per construir, que ara, 
una vegada realitzada la urbanit
zació, es podrà potenciar ràpida
ment. És precisament en aquest 
sector, a la cruïlla entre el carrer 
Lleida i l'avinguda de Catalunya, 

on l'artista Francesc Carbonell 
dels Tallers de Millars ha disse
nyat una plaça amb una sèrie de 
grups de quatre columnes, distri
buïdes linealment, to t resguar
dant un sortidor voltat de gespa. 
Per celebrar la inauguració de les 
obres, el veïnatge va orgnitzar 
una sardinada amb audició de 
sardanes inclosa. 

Amb l'execució de la urbanit
zació del veïnat d'Israel, la in
frastructura viària de Caldes de 
Malavella tindrà una assignatura 
pendent, que és el sector de 
l'avinguda de Sant Maurici i ad
jacents. Quant a la zona de la 
Granja, ja hi ha una unitat realit
zada, i s'està treballant en l'al-
tra. 

L'alcalde, Jaume Soler, va indicar que les gestions del Síndic de greuges 
havien estat fonamentals i que, per això, se li volia agrair tot invitant-lo a 

visitar Arbúcies. (Foto: Picazo). 

En el tema del repetidor de TV 

Arbúcies convida Rahola 
per agrair-li les gestions 
ARBÚCIES (De la nostra Re
dacció).— Com a agraïment 
per les gestions fetes en el te
ma del repetidor de televisió 
al Puig d'Ull d 'Arbúcies, 
l 'ajuntament d'aquesta vila 
selvatana ha decidit de convi
dar el Síndic de Greuges, Fre
deric Rahola, a visitar la po
blació i explicar als ciutadans 
la figura del Síndic. Jaume 
Soler, alcalde d'Arbúcies, va 
explicar ahir, en un acte con
vocat per «posar el final» a. 
l'afer del repetidor, que les 
gestions de FÍahola havien es
ta t «fonamentals». Segons 
l'alcalde, la solució al conflic
te pel repetidor entre l'ajunta
ment i RTVE ha vingut en un 
moment en què la situació 
començava a ser límit. Per 
això, ara volen agrair a totes 
les persones i entitats que els 
han ajudat a assolir la solució 
f inal, que al capdavall és la 
que s'havia proposat inicial
ment des de l 'ajuntament: no 

realitzar una acció que suposi 
una despesa supletòria al ciu
tadà i facilitar el servei dels 
tres canals de televisió que 
en aquests moments funcio
nen. Per altra banda, Jaume 
Soler es mostrà satisfet per la 
unitat que hi ha hagut en 
aquest cas entre el grup de 
govern de la CUPA I el de 
l'oposició, de CiU. 

RTVE, pel seu costat, pre
veu millores de caràcter tèc- • 
nic al repetidor del Puig d'Ull 
no només en les seves dues 
cadenes, sinó també amb 
T V 3 per tal de convertir el 
centre reemissor en «un dels 
millors de Catalunya», se
gons ei que explicà l'alcalde 
d'Arbúcies. Sembla que el 
senyal que es rep de Rocacor-
ba és força deficient a causa 
de les característiques oro
gràfiques de la zona, i convin
dria una major potència de 
l'actual servei. 
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